
    

På Hørby-Dybvad Skole oplever alle børn dagligt, 
at være en betydningsfuld del af sociale og faglige fællesskaber 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Mødetidspunkt Torsdag den 6.juni 2024 kl. 16.30 – 18.30            

Mødested Mødelokale, Hørby skoleafdeling Mødeleder: MSC       Sekretær: MB 

Deltagere Martin Stenbjerg Christensen (skolebestyrelsesformand) 
Heidi Vagner Svendsen (næstformand) 
Jes Emil Skytte Christensen (forældrerepræsentant) 
Claus Ledet Birkbak (forældrerepræsentant)  
Bianca Dalgaard Svendsen (forældrerepræsentant) 
Kenneth Klitgaard Svendsen (1.supplemant, forældrerepræsentant) 
Thomas Nielsen (2.suppleant, forældrerepræsentant) 
Anne Roland Hejslet (medarbejderrepræsentant) 
Sally Korsgaard (medarbejderrepræsentant) 
Benjamin Grøndallund Jensen (elevrådsrepræsentant) 
Frederik Hede Michaelsen (elevrådsrepræsentant) 
Gitte Kiilerich (skoleleder) 
Mette Boas (referent) 
 

Fraværende Emil, Anne, Benjamin 

 

Indhold Mål/udbytte Metode Forberedelse Ansvarlig 
Tid 

Orientering fra: 
 
Formand 
 
Skoleleder 
 
Medarbejder 

Være orienteret i forhold til hvad der rør sig på sko-
len/SFO 
 
 

Orientering fra 
de forskellige 

Ingen MSC 
20 min. 
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Elevrådet 
 
 

Referat                                     
 
 
 
                           

Formand: 

• Intet nyt 
Skoleleder: 

• Der arbejdes med skoleårets planlægning, skoleplanen med bl.a. kommende skole-
års indsatsområder er fremlagt for lærerne.  

• Den Mangfoldige Folkeskole suppleres lokalt med et kursus for alle medarbejdere i 
september. 

• Der afholdes overleveringer i denne tid med børnehaver, skoleafdelinger og til 
10.klassecenteret 

• MED arbejder med retningslinjer 

• Der er tilgang med nye elever 

• Der har været afholdt pædagogisk dag for skoleafdelinger og sfo 
Medarbejdere: 

• Sfo har været på cykeltur ud for at se papegøjer, der ligger en cykeltur til Ørtoft klat-
recenter i kalenderen. Indvielsen af pensionistklubben i Børnehuset deltog nogle af 
børnene i. 

• 3.årgang har været på lejrskole i Vesterskov. 

• Alle elever fra 0.-8.klasse har haft trivselsdag i Hørby. 

• Søren fra sfo har haft 3.klasse hjemme til bi-besøg hos ham privat 

• Grundlovsfest for 3.-9.klasse afviklet den 4.juni med stor succes 

• Der arbejdes med sproget på begge afdelinger 

• Overgangsarbejdet mellem afdelinger og for kommende klasselærere i den næste. 

• 2.a har vundet en kommunal konkurrence i Alle Ord Tæller 
Elevråd: 

• Intet  
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Dimissionen Hvordan afvikler vi denne og hvilke opgaver er der samt 
hvem gør hvad 

Drøftelse  GKØ 
15 min. 

Referat 
 

Kort præsentation af tidligere års arrangement.  
Arrangementet udvides i år med tid til smalltalk og en god afsted med vores elever. Skolen 
sender invitation ud. 

 

Støtteforeningen  Opfølgning og evaluering af mødet med støtteforeningen  
 

Drøftelser    
 

MSC 
20 min  

Referat Rigtig god dag med ca 10-12 voksne.  
GKØ opfordrer personalet til at være obs på, at opgaver der ønskes udført noteres og sen-
des videre.  
Inden kommende arbejdsdag går et par repræsentanter fra støtteforeningen en runde med 
et par medarbejdere og kigger på opgaver, der ønskes opmærksomhed på. 
Støtteforeningen planlægger med et årshjul for foreningens indsatser.  
Der er nyt møde i støtteforeningen først i september. Skolen kigger ind i ønsker til hjælp til 
årshjulsaktiviteter. 

 

Transport til sfo2 Forespørgsel fra forældre omkring kørsel til sfo for børn 
der ikke er kørselsberettiget 

Drøftelse   MSC 

Referat Transportbetaling er drøftet igen og er bragt til kommunens HR-afdeling, konsulenter og 
skolechef. Svaret fra disse er, at der ikke hjemmel i loven til at få betalt kørsel til sfo. 

 

Erhvervsliv og skole Udveksling af ideer og strategi for hvordan vi går i gang 
med arbejdet 

Drøftelser   MSC 
Alle 
45 min. 

Referat 
 

Der er ønske fra AH om at repræsentanter fra bestyrelsen præsenterer ideen for lærerper-
sonalet på et møde.  
MSC opfordrer til at hele bestyrelsen deltager i et møde med hele personalet på et pædago-
gisk råd. 
Der må tænkes stort, -praktiske benspænd overlades til bestyrelsen 
Der skal være opmærksomhed på: 

• Elevernes udbytte 
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• Lærernes udbytte 

• Der er ideer omkring virksomheder som: Horne/Hørby Efterskole, Vestergaard Ma-
rine Service, flåden m.fl. andre ideer er jord-til-bord (Landmænd mv), tømre/mu-
rer/elektrikere, erhvervsskoler, erhvervsbesøg/erhvervstimer. 

Bestyrelsen og GKØ aftaler videre herfra, inden der præsenteres et oplæg til medarbej-
derne 

Økonomi Opfølgning og status på økonomi Orientering  15 min. 

Referat Orientering fra GKØ 
 

 

Evt. Udskrive og underskrive referatet      
 

10 min 

Referat: Der er en forespørgsel fra forældre om det er muligt at planlægge de korte lejrskoler med 
aflevering og afhentning udenfor forældres arbejdstid 
Vi har en familie, der pt er tilknyttet Dybvad Børnehus, som desværre bor på den anden 
side af kommunegrænsen, og derved ikke er kørselsberettiget. Der er et ønske om at støt-
teforeningen kigger på tiltag, der kan understøtte denne udgift, så familier der ønsker skole-
gang hos os har mulighed for dette. 
Ferieplanen er gennemlæst og der er ikke indvendinger.  

 

 

Pkt. til kommende møder:  

Principper 

Lejrskole fremadrettet 

Rockbussen 

Årsberetning 


